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Protokół nr 8 

Posiedzenia Rady Wydziału Pedagogicznego Uniwersytetu Warszawskiego 

w dniu 26 marca 2013 roku 

 

 

 

 

 I Kolokwium habilitacyjne  Dr Anny Fr ąckowiak. 

  krótka przerwa  

  

II Przyj ęcie porządku obrad. 

Drugą część Rady Wydziału Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska rozpoczęła  

od pożegnania odchodzącej na emeryturę dr Danuty Świerczyńskiej-Jelonek. Dziekan 

podziękowała dr Świerczyńskiej-Jelonek za pracowitość i zaangażowanie w działania  

na rzecz Wydziału. W imieniu studentów wdzięczność za życzliwość i okazywane serce 

wyraziła Przewodnicząca Zarządu Samorządu Studentów Marta Siedlecka. Dr Danuta 

Świerczyńska-Jelonek powiedziała, że Wydział Pedagogiczny zawsze będzie jej „dobrym 

miejsce na ziemi”. 

Następnie Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska zaproponowała dodanie do porządku 

obrad pkt. VIIIa – Nadanie stopnia doktora mgr Lucynie Kiewlak-Dąbrowskiej 

Przyjęty porządek obrad w dalszej części wyglądał następująco: 

III Przyjęcie protokołu z dnia 26 lutego 2013 roku. 

IV        Komunikaty zespołu dziekańskiego. 

V Sprawozdanie finansowe za okres: 1.01.2012–31.12.2012. 

VI Podanie dr Elwiry Samonek-Miciuk w sprawie wszczęcia przewodu habilitacyjnego. 

VII Podanie dra Mirosława Góreckiego w sprawie wszczęcia przewodu habilitacyjnego. 

VIII Wnioski Komisji ds. przewodów doktorskich. 

VIIIa  Nadanie stopnia doktora mgr Lucynie Kiewlak-Dąbrowskiej. 

IX        Sprawy osobowe. 

X Uchwała w sprawie szczegółowych zasad rozliczania pensum dydaktycznego. 

XI Zmiany w programie studiów doktoranckich. 

XII       Zmiany w uchwale rekrutacyjnej na studia doktoranckie na rok 2013/2014. 

XIII Zmiany w programie studiów pierwszego i drugiego stopnia. 
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XIV Wolne wnioski. 

 

III Przyj ęcie protokołu z dnia 26 lutego 2013 roku. 

 Protokół został przyjęty.  

  

IV Komunikaty zespołu dziekańskiego. 

Pierwsza komunikaty przedstawiła Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska: 

- Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego zerwał z Uniwersytetem 

wszelkie wstępne umowy dotyczące przejęcia Kolegium Nauczycielskiego. Z powodu 

nieprawdziwych informacji ze strony Urzędu, Władze Wydziału Pedagogicznego postanowiły 

wystosować list do Kolegium wyjaśniający powody zerwania umów. 

- pomimo podejmowanych wysiłków Kwestura UW nie zmieniła zdania w sprawie 

naliczania wynagrodzenia za dodatkowe godziny w trybie umowy o dzieło – musi być 

zrealizowane pensum i godziny ponadwymiarowe, a wszelkie prace naukowe powinny być 

wykonane poza stosunkiem pracy. 

- należy pamiętać o konieczności wykorzystywania zaległych urlopów. 

- został zakończony pierwszy etap prac nad objęciem budynku Wydziału Internetem 

bezprzewodowym.  

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Studentów Marta Siedlecka podziękowała  

za wykonane prace. 

- dr Ewa Palamer-Kabacińska otrzymała Nagrodę Prezydenta RP za pracę doktorską 

dotyczącą ruchu harcerskiego. 

- prośba o dostarczenie archiwalnych materiałów (zdjęć, listów itp.) dotyczących 

Wydziału Pedagogicznego w celu zorganizowania wystawy w związku z jubileuszem 

Wydziału. 

- gratulacje i podziękowania dla prof. dr hab. Ireny Szybiak za 45 lat pracy  

na Wydziale Pedagogicznym. 

 

Kolejne komunikaty przedstawiła prodziekan dr hab. Anna Zielińska: 

- Wydział wystąpił z wnioskiem o przyznanie uprawnień w dziedzinie nauk 

społecznych w zakresie pedagogiki. Warunkiem jest podpisanie przez pracowników 

naukowych oświadczeń, że zgadzają się na zaliczenie do minimum kadrowego Wydziału 

Pedagogicznego w dziedzinie nauk społecznych w zakresie pedagogiki. Oświadczenie 
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wypełniają samodzielni pracownicy naukowi, którzy pracują ponad rok w pełnym wymiarze 

pracy i nie udzielili jeszcze takiej zgody innej jednostce. 

- przyznano pieniądze na BST. Pieniądze zostaną rozdzielane według przyjętego 

algorytmu. Cześć pieniędzy zostanie wygenerowana na konferencje międzynarodowe  

z referatami. Istnieje możliwość sfinansowania wyjazdu na Zjazd Pedagogiczny ze środków  

z BST.  

- jednym z elementów ocenianych w ramach parametryzacji jest 10 istotnych 

osiągnięć Wydziału w ostatnich czterech latach. Do katedr i osób, których osiągnięcia 

wybrano, będą rozsyłane pisma z prośbą o krótką informację na ten temat. 

 

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poprosił o zabranie głosu dr hab. Małgorzatę Żytko. 

Dr hab. Żytko poinformowała, że Wydział wygrał konkurs na profesora wizytującego  

i w przyszłym roku profesor z Portugalii poprowadzi zajęcia dla studentów i doktorantów. 

Prodziekan podziękował za udział w konkursie i przyznał, że to zysk dla Wydziału. 

Prodziekan poprosił również dr hab. Małgorzatę Karwowską-Struczyk  

o przekazanie informacji o innym przedsięwzięciu, w którym uczestniczy Wydział. 

Dr hab. Małgorzata Karwowska-Struczyk opowiedziała krótko o projekcie „Dobra praktyka 

kluczem do profesjonalizmu” i poinformowała, że praktyki studentów III roku w ramach tego 

projektu odbędą się w tym roku w maju. 

Prodziekan zaapelował o zainteresowanie wszelkimi konkursami i projektami,  

gdyż jest to szansa dla Wydziału. 

Następnie Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poinformował o: 

 - odwiedzinach studentów z Niemiec w ramach współpracy między Wydziałem 

Pedagogicznym UW i prof. Urlich z Niemiec. O pobycie na Wydziale studentów Niemiec  

i współpracy w ramach zajęć krótko opowiedziała dr Anna Steinhagen. 

- wyniki ewaluacji przeprowadzonej w styczniu każdy pracownik powinien dostać  

na e-mail. W sytuacji nieotrzymania wyników należ zgłosić się do Dziekanatu.  

Od przyszłego roku wyniki będą umieszczane w USOS-ie.  

- na spotkaniu w sprawach ewaluacji Wydział Pedagogiczny został przedstawiony 

jako przykład bardzo dobrej współpracy, a zajęcia Dydaktyka Szkoły Wyższej prowadzone 

przez doktorów pod kierunkiem dr hab. Alicji Siemak-Tylikowskiej polecane jako wzorcowe. 

 

Prof. dr hab. Andrea Folkierska zapytała o nowe koło naukowe doktorantów.  
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W związku z nieobecnością przedstawiciela doktorantów sprawa została przełożona  

na kolejne obrady. 

 

V Sprawozdanie finansowe za okres: 1.01.2012–31.12.2012. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poprosiła Pełnomocnika Kwestora UW  

mgr Sylwię Marek-Swat o przedstawienie sprawozdania finansowego za okres od 1.01.2012 

r. do 31.12.2012 r. Pełnomocnik na wstępie poinformowała, że Wydział znalazł się  

wśród 8 jednostek uniwersyteckich, które zakończyły rok 2012 bez długu, a następnie 

przedstawiła sprawozdanie finansowe i krótko omówiła poszczególne dane.  

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poinformowała, że bilans ogólnouniwersytecki 

wywołał burzliwą rozmowę na Senacie UW. Wydziały, które wypracowały zysk, bardzo 

krytycznie wypowiadały się o Wydziałach, które mają dług i zażądały od Rektora 

radykalnych reakcji. Prodziekan dr hab. Anna Zielińska powiedziała, że na Komisji 

Budżetowej został przedstawiony bilans z ostatnich lat i podjęto uchwałę zmuszającą 

Wydziały, które mają straty, do opracowania planu naprawczego. 

Sytuacja finansowa wydziału wywołała krótką dyskusję.  

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń zauważył, że sytuacja finansowa od kilku lat 

utrzymuje się na tym samym poziomie. Wyjaśnił, że decyzja o reorganizacji i zmianach  

w programie pozwoliła utrzymać poziom i nie rozwiązać Wydziału. Podkreślił jednak,  

że nadal trzeba szukać dochodów nie tylko w dydaktyce, ale też występując o granty.  

Dziekan dr hab. Wiłkomirska podziękowała mgr Sylwii Swat-Marek  

za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

 

VI Podanie dr Elwiry Samonek-Miciuk w sprawie wszczęcia przewodu 

habilitacyjnego. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że wpłynął wniosek dr Elwiry 

Samonek-Miciuk w sprawie wszczęcia przewodu habilitacyjnego. Pierwszym etapem 

postępowania jest powołanie komisji.  

Rada Wydziału Pedagogicznego zaakceptowała następujący skład komisji:  

prof. dr hab. Barbara Woynarowska, dr hab. Alicja Siemak-Tylikowska, prof. dr hab. Henryka 

Kwiatkowska, dr hab. Anna Wiłkomirska, dr hab. Anna Zielińska. 
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VII Podanie  dr. Mirosława Góreckiego w sprawie wszczęcia przewodu 

habilitacyjnego. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że wpłynął wniosek dr. Mirosława 

Góreckiego w sprawie wszczęcia przewodu habilitacyjny. 

Rada Wydziału Pedagogicznego wyraziła zgodę, aby sprawę rozpatrzyła komisja  

w następującym składzie: prof. dr hab. Mirosław Szymański, dr hab. Henryk Depta,  

dr hab. Grażyna Dryżałowska, dr hab. Ewa Skibińska, dr hab. Anna Zielińska. 

 

VIII Wnioski Komisji ds. przewodów doktorskich. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że komisja ds. Przewodów 

Doktorskich rozpatrywała następujące wnioski: 

1) w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego mgr. Łukasza Bartosiaka. 

Po burzliwej dyskusji nad koncepcją komisja wnioskuje o wszczęcie przewodu 

doktorskiego. 

Tytuł rozprawy: Postawy ojcowskie w środowisku wiejskim i ich uwarunkowania. 

Na promotora Komisja zaproponowała dr hab. Annę Wiłkomirską. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie. 

Wyniki głosowania 

Liczba oddanych głosów:   17 

Liczba głosów „tak”:    17 

Liczba głosów „nie’:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0  

Liczba głosów nieważnych:   0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę  

o wszczęciu przewodu doktorskiego mgr. Łukasza Bartosiaka i powołaniu na promotora  

dr hab. AnnyWiłkomirskiej. (Uchwała 44, zał. nr 3) 

    

2) w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego mgr Małgorzacie Chybickiej. 

Komisja po zapoznaniu się z koncepcją rozprawy doktorskiej wnioskuje o wszczęcie 

przewodu doktorskiego mgr Małgorzaty Chybickiej. 

Tytuł rozprawy: Praktyka pedagogiczna w kształceniu nauczycieli - szanse  

i ograniczenia w rozwoju kompetencji zawodowych. 

Na promotora Komisja zaproponowała dr hab. Małgorzatę Żytko. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie.  
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Wyniki głosowania 

Liczba oddanych głosów:  15  

Liczba głosów „tak”:   15  

Liczba głosów „nie’:   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 0   

Liczba głosów nieważnych:  0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę  

o wszczęciu przewodu doktorskiego mgr Małgorzaty Chybickiej i powołaniu na promotora  

dr hab. Małgorzaty Żytko. (Uchwała  45/2012/2013, zał. nr 4)  

 3) w sprawie powołania recenzentów w przewodzie doktorskim mgr. Piotra 

Zdunkiewicza. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska przypomniała Radzie, że promotorem rozprawy 

doktorskiej mgr. Piotra Zdunkiewicza Wybrane programy stypendialne jako forma 

wspierania edukacji jest dr hab. Anna Wiłkomirska. 

Komisja po zapoznaniu się z rozprawą zaproponowała na recenzentów  

prof. dr hab. Krystynę Marzec-Holkę i dr hab. Annę Zielińską. 

Prodziekan dr hab. Zielińska poprosiła o głosowanie w tej sprawie. 

Wyniki głosowania 

prof. dr hab. Krystyna Marzec- Holka 

Liczba oddanych głosów:   16 

Liczba głosów „tak”:    16 

Liczba głosów „nie’:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0  

Liczba głosów nieważnych:   0 

 

dr hab. Anna Zielińska 

Liczba oddanych głosów:   16 

Liczba głosów „tak”:    15  

Liczba głosów „nie’:    0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  1   

Liczba głosów nieważnych:   0  

W wyniku tajnego głosowanie Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę  

o powołaniu na recenzentów rozprawy doktorskiej mgr. Piotra Zdankiewicza  
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prof. dr hab. Krystyny Marzec-Holki i dr hab. Anny Zielińskiej. (Uchwała 46/2012/2013, 

zał. nr 5) 

 

VIIIa Nadanie stopnia doktora mgr Lucynie Kiewlak-Dąbrowskiej. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że odbyła się publiczna obrona 

rozprawy doktorskiej mgr Kiewlak-Dąbrowskiej. 

Komisja przyjęła obronę. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poprosiła o głosowanie w sprawie nadania stopnia 

doktora nauk humanistycznych w dziedzinie pedagogiki mgr Lucynie Kiewlak-Dąbrowskiej 

Wyniki głosowania 

Liczba oddanych głosów:   16 

Liczba głosów „tak”:    16 

Liczba głosów „nie’:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0  

Liczba głosów nieważnych:   0 

W wyniku tajnego głosowania Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę  

o nadaniu stopnia doktora mgr Lucynie Kiewlak-Dąbrowskiej. (Uchwała  47/2012/2013,  

zał. nr 6) 

  

 IX        Sprawy osobowe. 

W tym punkcie obrad Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poprosiła, o głosowanie  

w następujących sprawach:  

1. zatrudnienie dr hab. Krystyny Pankowskiej na stanowisku profesora 

nadzwyczajnego UW na 4 lata.  

Wyniki głosowania 

Liczba oddanych głosów:  34  

Liczba głosów „tak”:   33  

Liczba głosów „nie’:   0  

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 1   

Liczba głosów nieważnych:  0   

 W tajnym głosowaniu Rada Wydziału zaakceptowała wniosek. 

  

 2. zatrudnienie dr hab. Małgorzaty Karwowskiej-Struczyk na stanowisku profesora 

nadzwyczajnego na 4 lata. 
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Wyniki głosowania 

Liczba oddanych głosów:   34  

Liczba głosów „tak”:    33 

Liczba głosów „nie’:    1 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0  

Liczba głosów nieważnych:   0  

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału zaakceptowała wniosek. 

 

3. zatrudnienie prof. dr. hab. Lecha Witkowskiego na stanowisku profesora 

zwyczajnego na 4 lata. 

Wyniki głosowania 

Liczba oddanych głosów:   34  

Liczba głosów „tak”:    32 

Liczba głosów „nie’:    1 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  1  

Liczba głosów nieważnych:   0  

 W tajnym głosowaniu Rada Wydziału zaakceptowała wniosek. 

 

Następnie Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska porosiła o wyrażenie opinii w sprawie 

powołania recenzentów dorobku w konkursie na profesora nadzwyczajnego. 

 Pierwsza sprawa dotyczyła wyznaczenia na recenzentów dorobku dr. hab. Romana 

Dolaty. Rada wyraziła zgodę na powołanie dr. hab. Macieja Karwowskiego (APS)  

i dr hab. Anny Zielińskiej (UW). 

 Drugą sprawą było powołanie recenzentów dorobku dr hab. Anny Zielińskiej. 

Rada zaakceptowała zgłoszone propozycje – dr hab. Wandę Dróżkę (UJK w Kielcach)  

oraz dr hab. Małgorzatę Żytko (UW) 

 

 Kolejna kwestia rozpatrywana w tym punkcie dotyczyła wyrażenia zgody  

na ogłoszenie konkursów: 

 a) na stanowisko adiunkta w Katedrze Edukacji Początkowej 

 b) na stanowisko starszego wykładowcy w Katedrze Edukacji Szkolnej i Kształcenia 

Nauczycieli 

 c) na stanowiska asystenta i adiunkta w Zakładzie Pedagogiki Ogólnej i Filozofii 

Edukacji 
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 d) na stanowisko starszego wykładowcy w Zakładzie Animacji Kultury 

 f) na stanowisko asystenta w Katedrze Biomedycznych Podstaw Rozwoju  

i Seksuologii.  

 Rada Wydziału Pedagogicznego wyraziła zgodę na ogłoszenie konkursów. 

 

X Uchwała w sprawie szczegółowych zasad rozliczania pensum 

dydaktycznego. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska wyjaśniła krótko sprawę rozliczania pensum  

i omówiła proponowane zmiany.  

– zwiększenie wynagrodzenia godzinowego powyżej 12 dyplomantów 

- 5 godz. dla pracownika za jednego studenta, który wybierze nowy rodzaj zajęć jakim 

jest prowadzenie projektu badawczego 

- zwiększenie prawa dopisania 5 godz. za promocję do 10 prac. 

Rada jednogłośnie przyjęła uchwałę. (Uchwała 48/2012/2013, zał. nr 7)  

 

XI Zmiany w programie studiów doktoranckich. 

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń przypomniał, że w zeszłym roku w trybie pilnym 

opracowano program studiów doktoranckich, który został przekazany do zatwierdzenia 

Komisji Senackiej UW. Prodziekan poinformował, że ogólnie program został oceniony 

bardzo dobrze, ale zgłoszono pewne uwagi. Prodziekan przedstawił i omówił propozycje 

zmian: 

- dodanie efektów uczenia się 

- wprowadzenie bloku zajęć fakultatywnych.   

Sprawa programu wywołała dyskusję wśród członków Rady. Zgłoszono uwagi  

w kwestii umieszczenia zajęć w ramach zajęć obowiązkowych lub fakultetów.  

Na wniosek prof. dr hab. Ireny Szybiak do programu w ramach zajęć do wyboru 

wpisano historię pedagogiki. 

Sprawą dyskusyjną stała się kwestia umieszczenie zajęć „Kultura tekstu naukowego”  

w ramach zajęć fakultatywnych. 

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poinformował, że „Nurty współczesnej pedagogiki” 

będą prowadzone przez kilku profesorów z Wydziału, reprezentujących różne dziedziny. 

Po krótkiej dyskusji i wyjaśnieniach Rada większością głosów, przy jednym 

wstrzymującym się, przyjęła uchwałę. (Uchwała 49/2012/2013, zał. nr 8) 
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XII Zmiany w uchwale rekrutacyjnej na studia doktor anckie na rok 2013/2014. 

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń przedstawił skład Komisji rekrutacyjnej na studia 

doktoranckie: dr hab. Anna Zielińska (przewodnicząca), dr hab. Krystyna Pankowska,  

dr hab. Alicja Siemak-Tylikowska, dr hab. Ewa Skibińska, dr hab. Małgorzata Żytko,  

mgr Marta Hambach (przedstawicielka doktorantów). 

Następnie dr hab. Krystyna Pankowska przedstawiła zmiany w uchwale rekrutacyjnej 

na rok 2013/2014: 

- rezygnacja z eseju  

Po krótkiej dyskusji Rada ustaliła, że zamiast eseju kandydat będzie przygotowywał 

projekt rozprawy doktorskiej 

- termin złożenia zarysu badawczego – 17 czerwca 2013 r. 

- 10 godz. praktyk (doktorant nie ma obowiązku prowadzanie zajęć dydaktycznych) 

W jawnym głosowaniu Rada Wydziału większością głosów, przy jednym 

wstrzymującym się przyjęła zmiany w uchwale rekrutacyjnej. (Uchwała 50/2012/2013,  

zał. nr 9) 

 

XIII Zmiany w programie studiów pierwszego i drugiego stopnia. 

 Prodziekan dr hab. Rafał Godoń zapoznał Radę Wydziału z proponowanymi zmianami 

w programie studiów pierwszego i drugiego stopnia dotyczącymi podzielenia modułu 

dydaktycznego na dydaktyczny i metodyczny. Rada w jawnym głosowaniu jednogłośnie 

zaakceptowała zmiany. (Uchwała 51/2012/2013, zał. nr 10) 

 Kolejna zmiana dotyczyła podziału na dwa moduły zajęć Praktyczna nauka języka 

angielskiego. 

 Rada Wydziału w jawnym głosowaniu jednogłośnie zaakceptowała zmianę. (Uchwała  

52/2012/2013, zał. nr 11) 

  

 XIV Wolne wnioski. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że Centralna Komisja uznała 

odwołania dr Kobyłeckiej i dr. Cwera. Sprawa nadania stopnia profesora dr hab. Elwirze 

Kryńskiej została przekazana z Centralnej Komisji do Prezydenta RP. 

Dr hab. Alicja Siemak-Tylikowska zapytała, co z zajęciami, które odbywają się  

w godzinach konferencji w piątek. Dziekan odpowiedziała, że nie miała wpływu na termin 

konferencji i zaprasza wszystkich, którzy mogą w niej uczestniczyć. 
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Dr hab. Grażyna Dryżałowska zwróciła uwagę na zbyt duże zużycie wody  

w łazienkach i głośne suszarki do rąk. Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska wyjaśniła,  

że wszystkie procedury zmierzające do poprawy sytuacji zostały uruchomione, ale sprawa nie 

jest łatwa do rozwiązania.  

Dr hab. Janina Kamińska zaapelowała o podcięcie gałęzi drzew na parkingu.  

Kończąc posiedzenie, Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska złożyła życzenia 

świąteczne. 
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